
 

Protokoll årsmöte SK Kamraterna 

Datum: 190427 

Klockan: 11:00 

Plats: Pärlan 

Antal närvarande medlemmar: 9 

1. Mötets öppnande 

Matti hälsar de närvarande välkomna och öppnar mötet.  

 

2. Frågan om mötet blivit utlyst på korrekt sätt 

Årsmötet finner att mötet blivit korrekt utlyst. 

 

3. Val av ordförande för mötet 

Matti Svenn väljs till ordförande för årsmötet.  

 

4. Val av sekreterare för mötet 

Katarina Ledin väljs till sekreterare för årsmötet.  

 

5. Val av två justerare, tillika rösträknare, som tillsammans med 

ordföranden justerar protokollet 

Hans Svedberg och Per-Olof Jönbrink väljs till justerare, tillika 

rösträknare. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Matti Svenn drar verksamhetsberättelsen och den godkänns, med några 

justeringar. 

 

7. Revisorernas berättelse 

Ulf Mårtensson drar revisorernas berättelse. Mötet lägger revisorernas 

berättelse till handlingarna.  

Vi diskuterar vad vi kan göra för att få ordning på ekonomin. Styrelsen 

får i uppdrag att titta över kostnaderna och får med sig några förslag att 

arbeta med.  



8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 

verksamhetsåret. 

 

9. Val av styrelsemedlemmar, samtliga för ett år 

Jesper Hamark drar valberedningens förslag: 

Val av ordförande: Anton Åberg 

Val av sekreterare: Katarina Ledin 

Val av kassör: Matti Svenn 

Val av övriga ledamöter: Hans Svedberg och Georg Lappas 

Årsmötet godkänner valberedningens förslag.  

 

10.Val av två revisorer och en revisorssuppleant för ett år 

Valberedningen föreslår Ulf Mårtensson och Martin Danerud som  

ordinarie revisorer och Bryn Roughsedge som suppleant. 

Årsmötet godkänner valberedningens förslag.  

 

11.Val av två firmatecknare för ett år (väljs bland styrelseledamötena) 

Förslaget är ordförande Anton Åberg och kassören Matti Svenn, var för 

sig.  

Årsmötet väljer dessa. 

 

12.Val av två ledamöter till valberedningen för ett år 

Gösta Svenn och Jesper Hamark väljs till valberedningen. 

 

13.Ansökningar som kräver årsmötesbeslut 

I och med att det kommit ny lagstiftning sedan förra året så har 

upplägget för Bingo ändrats. Bingoalliansen skall återkomma till Matti 

Svenn i maj. 

Årsmötet tillstyrker att vi ansöker om bingotillstånd.  

 

14.Fastställande av medlemsavgift 

Ulf Mårtensson föreslår en höjning av medlemsavgift med 100 kr för 

seniorer och pensionärer.  

Det skulle innebära en medlemsavgift på 800 kr för seniorer och 600 kr 

för pensionärer. Detta är för nästa verksamhetsår.  

Årsmötet beslutar att höja medlemsavgiften.  



15.Förslag som väckts av medlem eller styrelseledamot 

Inga förslag har inkommit 

 

16.Mötets avslutande. 

Matti tackar för visat intresse och avslutar årsmötet. 

Han delar därefter ut plaketter från Sveriges schackförbund för att 

förstalaget vann sin division.  

Han håller också i en prisutdelning från KM. 

 

Vid protokollet   Justeras 

Katarina Ledin   Matti Svenn 

 

 

 

Justeras   Justeras 

Hans Svedberg   Per-Olof Jönbrink 

 

 

 

  



Förslag för att få ordning på ekonomin, från årsmötet. 

Vi diskuterar vad vi kan göra för att få ordning på ekonomin. Bland annat 

diskuterar vi om vi kan flytta torsdagens ungdomsträning från Kåken till 

onsdagarna på Pärlan. Vi kan även använda lördagarna till ungdomsträning. Vi 

diskuterar även om vi kan spela våra matcher på lördagarna på Pärlan, 

alternativt byta till en söndag på Pärlan när det är möjligt. Vi kanske även kan 

spela på Vegagatan? Förstalaget kan ju också betala delar av sina tävlingar, 

kanske boendet, alternativt resan. Årsmötet ger styrelsen i uppdrag se över 

kostnaderna. Ett förslag är att spelarna i förstalaget betalar, förslagsvis, 100 kr 

per match som man spelar.  

Förslag till jubileet: 

Lagtävling där man bjuder in andra lag, kanske femmanna lag. 

Föreläsning, kanske Stellan Brynell eller Tiger Hillarp. Kanske något för 

juniorerna också, dagtid när övriga spelar. 

 


